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Τ
ην ξεκάθαρη κι απόλυτη εμπι-
στοσύνη της στις επιλογές του 
Ιβάν Γιοβάνοβιτς όσον αφορά 
τα μεταγραφικά ζητήματα και 

τον τρόπο με τον οποίο (δια)χειρίζεται 
ο Σέρβος τεχνικός όλα όσα αφορούν 
την ενίσχυση του ρόστερ της ομάδας, 
εξέφρασε η ΠΑΕ Παναθηναϊκός μέσω 
επίσημης θέσης της.
Συγκεκριμένα απ’ την «πράσινη» ΠΑΕ 
τονιζόταν, σε σχέση με τις μεταγραφικές 
εξελίξεις. πως θα εκπληρωθούν όσα ο 
Σέρβος τεχνικός ζητήσει ανεξαρτήτως 
κόστους.
«Για την περαιτέρω αποφυγή δημοσι-

Εχουμε απόλυ-
τη εμπιστοσύνη 
στις επιλογές 
του προπονητή 
και είμαστε δια-
τεθειμένοι να τις 
εκπληρώσουμε 
ανεξάρτητα από 
το οποιοδήπο-
τε οικονομικό 
κόστος

Το Λονδίνο θέλει ξανά τους 
Ολυμπιακούς Αγώνες 

Ο 
δήμαρχος του Λονδίνου Σαντίν 
Καν, δήλωσε ότι το γραφείο του 
εργάζεται για να επιστρέψουν οι 
Ολυμπιακοί Αγώνες στην πόλη, 

και να γίνουν οι «πιο πράσινοι αγώνες 
που θα έχουν γίνει ποτέ».
Το Λονδίνο φιλοξένησε για τελευταία 
φορά τους Θερινούς Ολυμπιακούς Αγώ-
νες το 2012 και η πρώτη νέα «απόπειρα» 
φιλοξενίας θα ήταν για το 2036,  αφού οι 
επόμενοι τρεις Ολυμπιακοί Αγώνες έχουν 
ήδη προγραμματιστεί στο Παρίσι (2024), 
το Λος Άντζελες (2028) και το Μπρίσμπε-
ϊν (2032).
«Το υπέροχο πράγμα με το Λονδίνο είναι 
ότι δεν ξοδεύεις άνθρακα για την κατα-
σκευή νέων γηπέδων, νέων εγκαταστάσε-
ων για ποδηλασία, νέων θέσεων για κο-
λύμπι, επειδή έχουμε όλο το σετ», είπε ο 
Καν στο Sky News.
 «Δεν υπάρχει πίεση από τη ΔΟΕ, το βασι-
κό είναι να βεβαιωθούμε ότι έχουμε όλα 
τα δομικά στοιχεία».
Ο Καν είπε ότι τα σχέδια παραμένουν σε 
πρώιμο στάδιο και θα απαιτήσουν την 
υποστήριξη της κυβέρνησης και της Βρε-
τανικής Ολυμπιακής Ένωσης.
Το Λονδίνο φιλοξένησε επίσης την καλο-
καιρινή έκδοση των Αγώνων το 1908 και 
το 1948.

Παναθηναϊκός: «Απόλυτη εμπιστοσύνη 
στις επιλογές του προπονητή...»

ευμάτων που προκαλούν αναστάτωση 
στην ομάδα και τον κόσμο, η διοίκη-
ση της ΠΑΕ Παναθηναϊκός θέλει να 
διευκρινίσει τα εξής: Εχουμε απόλυτη 
εμπιστοσύνη στις επιλογές του προ-
πονητή και είμαστε διατεθειμένοι να 
τις εκπληρώσουμε ανεξάρτητα από 
το οποιοδήποτε οικονομικό κόστος», 
ανέφεραν χαρακτηριστικά οι «πράσι-
νοι», θέλοντας να ξεκαθαρίσουν την 
κατάσταση και τις όποιες «ανησυχίες» 
υπάρχουν, για την καθυστέρηση που 
καταγράφηκε τις τελευταίες εβδομάδες 
στις μεταγραφές, που προτίθεται να 
κάνει ο Παναθηναϊκός από τη μεσαία 
γραμμή και μπροστά.

Μπακογιάννης: «Το Φθινόπωρο θα 
μπουν οι μπουλντόζες στον Βοτανικό»

το γήπεδο το 2026. Αυτή τη στιγμή δεν 
βλέπω κάτι να μας καθυστερήσει. Δεν 
επηρεάζεται από τίποτα, τα χρήματα είναι 
διασφαλισμένα, οι μελέτες είναι ώριμες, 
το έργο θα δημοπρατηθεί άμεσα και προ-
χωράμε», είπε.
«Το 2026 θα παίξουμε τον πρώτο αγώνα 
στο νέο γήπεδο. Όταν ολοκληρωθεί το γή-
πεδο στον Βοτανικό, η αρένα, τότε κατε-
δαφίζουμε τη Λεωφόρο και αποκτάμε 11 
στρέμματα πάρκου, έναν νέο πνεύμονα σε 
μια περιοχή που έχει αντικειμενικά πάρα 
πολύ μεγάλη ανάγκη αφού είναι πυκνο-
κατοικημένη και πυκνοδομημένη». 

Ο 
Δήμαρχος Αθηναίων Κώστας 
Μπακογιάννη, μιλώντας στην τη-
λεόραση του ΟPEN και την εκπο-
μπή «Τώρα ό,τι συμβαίνει», για το 

νέο γήπεδο του Παναθηναϊκού στον Βο-
τανικό, τόνισε πως οι μπουλντόζες για τις 
πρόδρομες εργασίες θα μπουν μέσα στο 
χρόνο, το φθινόπωρο, ενώ υποστήριξε 
ότι όταν ολοκληρωθεί «θα είναι το καλύ-
τερο γήπεδο στην Ελλάδα». 
«Θα είναι το καλύτερο γήπεδο στην Ελλά-
δα, μέσα στο χρόνο θα μπουν οι μπουλ-
ντόζες. Το φθνιόπωρο. Το χρονοδιά-
γραμμά μας είναι να έχει ολοκληρωθεί 

 Το χρονοδι-
άγραμμά μας 
είναι να έχει 
ολοκληρωθεί 
το γήπεδο το 
2026.


